

La saison estivale 2022 du Club de pickleball région sud-ouest sur les terrains extérieurs de la ville de Salaberry-de-Valleyfield débutera le LUNDI 2 MAI 2022.

Le Club jouera les journées et heures suivantes :

Lundis, mardis, jeudis et samedis matins :	09 h à 12 h
Mercredis soirs :	19 h à 22 h
Dimanches (tournois et formations)	09 h à 12 h

Pour jouer avec le Club vous devez être membre. Pour être membre du Club vous devez vous enregistrer avec votre paiement, lors d'une des journées et heures citées ci-dessus. La semaine d'enregistrement est DU LUNDI 2 MAI AU DIMANCHE 8 MAI INCLUSIVEMENT.

Le coût est de 25\$ pour les nouveaux membres et 20\$ pour ceux qui renouvellent leur adhésion au Club.

Bonne saison !

The 2022 summer season of the Club de pickleball région sud-ouest on the City of Salaberry-de-Valleyfield's outdoor courts will begin on MONDAY, MAY 2, 2022.

The Club will play the following days and times:

Monday, Tuesday, Thursday and Saturday mornings:	9:00 a.m. to 12:00 p.m.
Wednesday evenings:	7:00 pm to 10:00 pm
Sundays (tournaments and training):	9:00 a.m. to 12:00 p.m.

To play with the Club you must be a member. To be a member of the Club you must register with your payment on one of the days and times listed above. The registration week is FROM MONDAY, MAY 2 TO SUNDAY, MAY 8 INCLUDED.

The cost is \$25 for new members and \$20 for those renewing their membership.

Have a great season!